



PROCLAMATION

Quartier Saint-Paul

AVIS PUBLIC est par les présentes donné qu'après la clôture de l'élection pour la charge d'échevin pour le quartier Saint-Paul, pour laquelle il y avait contestation, qui a eu lieu lundi, le 4 juillet courant, et après le décompte qui a eu lieu devant un juge, j'ai constaté que Michael Judge (alias Giudice Michael) avait la majorité des voix, et je proclame en conséquence ledit Michael Judge élu pour la charge d'échevin pour le susdit quartier.

L. O. DAVID,
Officier Rapporteur.

Hôtel de Ville,
Montréal, 13 juillet 1910.



PROCLAMATION

St. Paul Ward

PUBLIC NOTICE is hereby given that after the closing of the election for the office of Alderman for St-Paul Ward, for which there was a contest, which was held on Monday, the 4th of July inst., and after the recount which took place before a judge, I ascertained that Michael Judge (alias Giudice Michael) has a majority of votes, and I, therefore, proclaim the said Michael Judge elected for the office of Alderman for the aforesaid Ward.

L. O. DAVID,
Returning Officer.

City Hall,
Montreal, 13th July, 1910.



RUE ELIZABETH

(Maintenant Robert)

Dans l'instance en expropriation pour l'ouverture de la rue Elizabeth (maintenant Robert), depuis la rue Fullum jusqu'à la partie de cette rue appartenant à la Cité, dans le quartier Sainte-Marie de la Cité de Montréal.

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le rôle de répartition dans l'instance plus haut citée, est maintenant déposé en mon bureau, à l'Hôtel de Ville, où les intéressés pourront l'examiner jusqu'à Lundi, le 25 juillet 1910, et que Mardi, le 26 Juillet 1910, à 10 heures a. m., j'entendrai toutes les objections qui seront faites concernant ledit rôle de répartition.

JOHN R. BARLOW,
Inspecteur de la Cité.

Bureau de l'Inspecteur de la Cité,
Hôtel de Ville,
Montréal, 13 Juillet 1910.



ELIZABETH STREET

(Now Robert)

In the matter of the expropriation for the opening of Elizabeth street, (now Robert) from Fullum street to that part now belonging to the City of Montreal, in the St. Mary's Ward of the said City.

PUBLIC NOTICE is hereby given, that the assessment roll in the above matter, is now deposited in my office, at the City Hall, where the interested parties may examine it until Monday, the 25th July, 1910, and on Tuesday, the 26th July, 1910, at 10 o'clock a. m., I shall hear all complaints that may be made against said roll.

JOHN R. BARLOW,
City Surveyor.

City Surveyor's Office,
City Hall,
Montreal, 13th July, 1910.



Elargissement de la rue St-Antoine

(5me Section)

Entre les rues Guy et Fulford

Avis aux Contribuables

AVIS PUBLIC est par les présentes donné, que le rôle de contribution foncière spéciale, pour l'élargissement de la rue Saint-Antoine, Quartier Saint-Antoine, est complété et déposé au bureau du soussigné, à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées, comme sujettes au paiement de quelque taxe, ou contribution foncière, sont par les présentes sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau, dans les trente jours de cette date, sans autre avis.

(Signé) W. ROBB,
Trésorier de la Cité.

Bureau du Trésorier de la Cité,
Hôtel de Ville,
Montréal, 13 Juillet 1910.



Widening of St. Antoine Street

(5th Section)

on both sides of said street, from Guy street to Fulford street

Notice to Ratepayers

PUBLIC NOTICE is hereby given that the roll of special assessment for the widening of St-Antoine Street, St-Antoine Ward, in the City of Montreal, is completed and is now deposited in the office of the undersigned, at the City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment are required to pay the amount thereof to the undersigned at his said office, within thirty days from this date, without further notice.

(Signed) W. ROBB,
City Treasurer.

City Treasurer's Office,
City Hall,
Montreal, 13th July, 1910.